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Råd för funktionshinderfrågor 

vid trafiknämnden och Stockholms 

Stads Parkerings AB 

PROTOKOLL 4/2020  

 

 

   
 

 Tid Måndagen den 28 september 2020  

kl. 13.30 – 16.00 
   

 Plats Gamla Biblioteket Tekniska Nämndhuset 

och via Skype 
   

 Justerat  

  

Justerat den 26 oktober 2020 

 

Lena Huss Örjan Jörlebo 

  

 
Närvarande  

 Ledamöter: 

 Lena Huss (HSO/RSMH), ordföranden 

 

Amir Amirriazi (DHR) skype  

Örjan Jörlebo (HSO/RTP)  

Marie-Louise Wahlberg (SRF) skype  

 

 
Tjänstemän: 

 Rådets sekreterare Åse Geschwind samt föredragande Ewa 

Reuterbrand och Magdalena Möne. 

 

 
 

 § 1 
Val av justerare  
 
Beslut 

Rådet utser Örjan Jörlebo att tillsammans med 

ordföranden Lena Huss justera dagens protokoll. 

 

 § 2 
Dagordningen fastställs 
Dagordningen godkänns. 

 

 § 3 
Föregående protokoll 
Rådet godkänner protokoll 3/2020 från den 28 augusti 

2020 och lägger det till handlingarna. 
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 § 4 
Inkomna skrivelser och protokoll 
 

a) Protokoll 2/2020 från kommunstyrelsens råd för 

funktionshinderfrågor. 

 

Beslut 

Rådet går igenom protokollet och lägger det till 

handlingarna. 

 

 § 5 
Inkomna remisser 
En lista över inkomna remisser är utsänd till rådet inför 

dagens möte. Rådet går igenom listan. 

 

Beslut 

Rådet går igenom listan och lägger den till handlingarna. 

 

 § 6 
Ärenden tagna på delegation 
Inga ärenden är tagna på delegation inför dagens 

sammanträde. 

 

 § 7 
Trafiknämnden 
Föredragningslista till trafiknämndens sammanträde den 

24 september 2020 är utsänd till rådet. Rådet går igenom 

listan. 

 

Beslut 

Rådet konstaterar att en föredragning om upprustningen 

av Hässelby torg hålls vid dagens sammanträde och 

lägger därefter listan till handlingarna. 
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 § 8 
Stockholms Stads Parkerings AB 
Ingenting finns att redovisa här. 

 

 

 § 9 
Trygghetsprojekt i Rinkeby- Kista 

Föredragande: Ewa Reuterbrand 

 

Trafikkontoret har genomfört ett trygghetsprojekt i 

Rinkeby- Kista som fått skarp kritik av Funktionsrätt 

Stockholm. 

 

Ewa inleder med att berätta om sitt arbete som 

landskapsarkitekt på trafikkontoret. Arbetsområdet är 

brett och hon och hennes kollegor arbetar med bland 

annat parkinvesteringar, blomsterprogram, växtbäddar i 

staden, kommuncentrala parker och upprustningar av 

gator och torg.  

 

De arbetar även med olika trygghetsprojekt. 

Tillsammans med stadsdelen och polisen har 

trafikkontoret identifierat platser i ytterstadens sju 

prioriterade stadsdelar som behöver ses över ur ett 

trygghetsperspektiv. Den kritiserade platsen vid 

Skårbygränd var sedan länge, av polisen, utsedd som en 

”hot spot” för kriminalitet och drogförsäljning. Även 

stadsdelen och centrumägaren hade identifierat platsen 

som problematisk med hänvisning till kriminalitet och 

otrygghet. I juni 2019 fick Skårbygränd ett 

genomförandebeslut med finansiering genom 

trygghetsmedel. Ewa redogör för de åtgärder som är 

vidtagna och förklarar bland annat problematiken runt att 

bygga en ramp vid denna plats. 

 

Rådet och Ewa för ett samtal runt tillgänglighet i flera 

olika synvinklar på den upprustade platsen. Konstateras 

att frågan är komplex. 
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Beslut 

Rådet tackar för informationen och understryker värdet i 

att ha en dialog om tillgänglighet även i de fall staden inte 

kan tillgodose optimal tillgänglighet i alla aspekter. 

 

 § 10 
Upprustning av Hässelby Torg.  
Genomförandebeslut etapp 2 
Föredragande: Magdalena Möne 

 

Genomförandebeslutet om upprustning av Hässelby Torg 

tas till trafiknämnden den 27 september 2020. Magdalena 

kommer till rådet för att berätta om projektet. 

 

Hässelby Torg är ett av flera centrumtorg inom 

stadsdelsområdet och har av stadsdelsförvaltningen 

identifierats som problematiskt med avseende på öppet 

missbruk och otrygghet. Ett omfattande samverkansarbete 

pågår för att öka tryggheten. Syftet med projektet är att 

skapa ett grönare och tryggare torg, en mötesplats för alla 

boende i Hässelby och en målpunkt i Stockholm. 

 

I projektet planeras en utveckling av torget avseende 

trafiksäkerhet, tillgänglighet, funktion, gröna värden, 

trygghet och jämställdhet. 

 

Magdalena beskriver platsen och berättar hur man arbetar 

med tillgänglighet. Genom översyn av höjdsättningen 

förbättras tillgängligheten till entréer. Genom att torgens 

beläggning justerats och ledstråk setts över blir ytorna 

mer lättorienterade för besökare med nedsatt syn. Ny 

placering av möbleringen bidrar också till 

tillgängligheten. Även belysningen är mer genomtänkt för 

att underlätta tillgänglighet, öka tryggheten och 

orienterbarheten. 

 

Frågor ställs och besvaras. 
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Magdalena berättar om en utställning som kontoret avser 

sätta upp på platsen och frågar rådet om någon av dem 

kan hjälpa till att granska en skylt med punktskrift för 

ändamålet? Rådet hänvisar till SRF, Synskadades 

Riksförbund, som är bättre lämpade för detta. 

 

Magdalena frågar rådet hur de ser på att det av 

utrymmesskäl ibland inte går att bygga en ramp i samband 

med att man bygger en ny trappa. Ett samtal förs om 

denna utan tvekan knepiga fråga. 

 

Beslut 

Rådet tackar för informationen och för ett intressant 

samtal. 

 

 § 11 
Bevakningslistan 
Rådet går igenom och uppdaterar bevakningslistan. 

 

 

 § 12 
Övriga frågor 

a) Lena Huss informerar kort om den översyn som 

gjorts av FH-råden i staden. Förslaget kommer att 

gå ut på remiss till stadens förvaltningar och bolag 

under hösten för beslut i kommunfullmäktige 2021. 

En ny ordning förväntas träda i kraft 2023. 

 

b) Rådets möte med trafiknämnden den  

12 november 2020 ställs in på grund av nuvarande 

samhällssituation och smittspridning av covid-19. I 

stället bjuds nämndens presidium in till rådet vid ett 

tillfälle under hösten. 

 

 

Vid protokollet 

 

 

Åse Geschwind 
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